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Protokół nr XXXVIII/2022 z XXXVIII sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 

która odbyła się w dniu 7 kwietnia 2022 r. o godz. 18.30 w trybie zdalnym  
 

 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb otworzył obrady, powitał zebranych, stwierdził kworum (obecnych 12 
radnych, nieobecni radni: M. Łaskarzewska, P. Dziekański, S. Lasota - lista obecności radnych 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu z sesji) i przekazał informacje o ochronie danych osobowych 
(wyświetlono także na monitorze). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz i Sekretarz Miasta oraz pracownicy UM, obsługa 
prawna i kierownicy jednostek organizacyjnych miasta. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Na prośbę Przewodniczącego RM wyświetlono porządek obrad sesji w brzmieniu: 
 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miasta. 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2040; 
2. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2022 rok; 
3. przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Podkowa Leśna w 2022 roku”; 
4. ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla 

osób bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi; 
5. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w mieście Podkowa Leśna na  
2022-2025 rok. 

VII. Informacja na temat możliwych sposobów uporządkowania tytułów prawnych 
własności działek, które nie mogą być zagospodarowane jako odrębne 
nieruchomości, a ograniczają dostęp do drogi publicznej nieruchomości przyległych. 

VIII.  Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych.   
IX. Sprawy różne.  
X. Wolne wnioski. 
XI. Zamknięcie sesji.     

 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 

 
III. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miasta 
 
Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu ani przed sesją, ani na sesji. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Edyta Barucka, Karolina Likhtarovich, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XXXVII/2022 z XXXVII sesji RM przeprowadzonej 27 stycznia 2022 r. 
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IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy XXXVII sesją RM 
w dniu 27 stycznia 2021 r. a XXXVIII sesją RM. Informacja Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu z sesji. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że do RM wpłynęły:  

- zarządzenie Burmistrza Miasta ws. przekazania informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta 
Podkowa Leśna oraz o przebiegu wykonania planów finansowych instytucji kultury za 2021 rok – 
Komisja Rewizyjna może rozpocząć prace nad absolutorium, 

- odpowiedź Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Warszawie na stanowisko Rady Miasta  
ws. Inicjatywy Las Młochowski, podtrzymująca stanowisko Nadleśnictwa Chojnów, 

- pismo Generalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Warszawie informujące o pozostawieniu bez 
rozpatrzenia petycji grupy „Inicjatywa Las Młochowski” jako niespełniającej wymogów formalnych, 

- sprawozdania z działalności OPSu oraz ze współpracy Miasta z organizacjami pozarządowymi,  

- petycja mieszkańców ws. przesadzenia drzew posadzonych na ul. Błońskiej – przekazana KSWiP 
celem wypracowania stanowiska. 

Podczas spotkania online radnych z przedstawicielami Nadleśnictwa padła deklaracja, aby utworzyć 
grupę roboczą, która mogłaby podjąć komunikację w kwestii planów Nadleśnictwa ws. Lasu 
Młochowskiego. Pod koniec kwietnia ma odbyć się pierwsze spotkanie grupy w miejscu wycinki. Do 
Biura RM radni i mieszkańcy mogą przesyłać zgłoszenia chęci uczestnictwa w grupie i w spotkaniu. 

Do wiadomości RM skierowane zostało pismo mieszkańców ul. Sarniej ws. przebudowy ul. Sarniej na 
odcinku pomiędzy ul. Myśliwską a ul. Główną.  Burmistrz Miasta ustosunkował się do pisma – cała 
ulica została zaprojekowana i jest ważne pozwolenie na budowę. Na wskazanym przez mieszkańców 
odcinku znajduje się jednak stanowisko archeologiczne, z którego najpierw trzeba zdjąć ochronność. 
Prace będzie możne zacząć realizować, jak znajdą się środki w budżecie. 

Odbył się Konwent Przewodniczących, którego głównym tematem była pomoc uchodźcom z Ukrainy. 
Poruszono także kwestię funkcjonowania CKiIO. 

RM musi zająć się opracowaniem nowego statutu Miasta – obecny statut jest nieprzystosowany do 
ustawy o samorządzie gminnym.  

Przewodniczący RM przypomniał, że 31 stycznia br. zmarł Władysław Gołąb – Honorowy Obywatel 
Miasta-Ogrodu Podkowa Leśna. Opowiedział o uroczystościach pogrzebowych, które odbyły się 5 
lutego 2022 r. i - jako syn zmarłego - podziękował wszystkim za udział w nich. 

 
VI. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i zmian w budżecie miasta (pkt VI ppkt 1 i 2 porządku obrad) i poprosił Przewodniczącą KGiR o 
przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekty uchwał ws. zmian w WPF i w budżecie 
zostały zaopiniowane pozytywnie przez KGiR (jednogłośnie oba projekty po 4 głosy za). 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. zmian w WPF.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 291/XXXVIII/2022. 
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2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2022 rok 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 292/XXXVIII/2022. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński podziękował za podjęcie ww. uchwał i krótko przedstawił dokonane 
przesunięcia budżetowe. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Podkowa Leśna w 2022 roku” 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt uchwały został skierowany do zaopiniowania 
przez KSS i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff przekazała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 293/XXXVIII/2022. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  
za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych  
z usługami opiekuńczymi 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt uchwały został skierowany do zaopiniowania 
przez KSS oraz KGiR i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff i Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazały, że obie Komisje 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 294/XXXVIII/2022. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  
w mieście Podkowa Leśna na 2022-2025 rok 
 

Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt uchwały został skierowany do zaopiniowania 
przez KSS i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff przekazała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 295/XXXVIII/2022. 
 
VII. Informacja na temat możliwych sposobów uporządkowania tytułów prawnych własności 
działek, które nie mogą być zagospodarowane jako odrębne nieruchomości, a ograniczają 
dostęp do drogi publicznej nieruchomości przyległych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że sprawa dotyczy nieuregulowanych kwestii 
własnościowych działek na terenie miasta i możliwych sposobów ich uporządkowania. KGiR omawiała 
ten temat na jednym z ostatnich posiedzeń. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński powiedział, że na terenie miasta jest kilkadziesiąt działek, które 
oddzielone są od ulic wąskimi paskami gruntu (użytek leśny lub budowlany), przez co działki te 
formalnie nie mają dostępu do drogi publicznej. Wielu mieszkańców nie jest świadomych tej sytuacji – 
problem pojawia się w momencie, kiedy chcą zlokalizować zjazd z drogi lub sprzedać swoją 
nieruchomość i okazuje się, że nie mają dostępu do drogi publicznej. Burmistrz, sięgając do 
początków Podkowy Leśnej i parcelacji działek, starał się wyjaśnić, skąd wzięły się nieścisłości w 
stosunkach własności. Przedstawił, ile jest takich działek na terenie gminy i jakie występują tam 
problemy własnościowe (właścicielami tych pasków gruntu są albo w stu procentach Miasto Podkowa 
Leśna, albo po części Miasto i Skarb Państwa, albo wyłącznie Skarb Państwa lub właściciel jest 
nieustalony). Problem ten dotyczy także kilku działek miejskich. Następnie Burmistrz, opisując 
procedury i koszty, zaproponował kilka możliwych sposobów rozwiania tego problemu. Obiecał także 
pomoc merytoryczną mieszkańcom, którzy zdecydują się uregulować stan własności swoich działek. 
Wkrótce ma zostać zorganizowane spotkanie, na które zostaną zaproszeni zainteresowani 
mieszkańcy, a które będzie poświęcone szczegółowemu omówieniu tego problemu i zaproponowaniu 
możliwych rozwiązań. Sprawy te trzeba uregulować. 
 
VIII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że do RM nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania 
radnych w formie pisemnej.  
 
IX. Sprawy różne 
 
Radna D. Smolny nawiązała do maila mieszkańca w kwestii sposobów uporządkowania tytułów 
prawnych własności działek, który zwrócił uwagę, że niektóre paski gruntu mogłyby być wykorzystane 
na potrzeby ogółu mieszkańców – np. na poprawę bezpieczeństwa na ul. Bluszczowej poprzez 
poszerzenie chodnika.  
Burmistrz Miasta A. Tusiński powiedział, że jest to wyjątkowy przykład, ale nie da się w tym wypadku 
zastosować takiego rozwiązania (współwłasność Miasta i Skarbu Państwa). Natomiast żaden z 
pozostałych pasków gruntu nie może zostać wykorzystany na budowę chodnika. Sprawa każdej 
działki była przez UM analizowana oddzielnie.  
 
Radna A. Rotfeld-Paczkowska otrzymała pytanie od mieszkańca, czy można wpłynąć na właściciela 
terenu przy ul. Słowiczej, przy centrum handlowym, aby uprzątnął teren. 
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Burmistrz Miasta powiedział, że problem jest w tym, że jest tam kilku właścicieli, ale UM wystąpi z taką 
prośbą. 
 
Radna A. Rotfeld-Paczkowska przekazała, że jest prośba mieszkańców o ustawienie ławki na  
ul. Akacjowej w okolicach ul. Sosnowej – osoby starsze idące w stronę centrum miasta potrzebują tam 
miejsca na odpoczynek. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że jest zamówionych kilka ławek – jeśli będzie tam miejsce na 
bezpieczne ustawienie ławki to zostanie ona zamontowana.  
 
Radna M. Eckhoff zwróciła uwagę na dziurę w drodze przy wjeździe na ul. Orlą od ul. Brwinowskiej. 
Burmistrz Miasta obiecał to sprawdzić. 
 
Radna M. Eckhoff zapytała o sprawę stawu w Parku Miejskim. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że WSA wyznaczył na 5 maja rozprawę. Burmistrz ma nadzieję, że 
uda mu się obronić racje Miasta, bo sytuacja jest kuriozalna.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zapytał o dziurę w drodze przy przejeździe WKD Podkowa Leśna 
Główna.  
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że jest to droga powiatowa. Przypomniał także, że Stowarzyszenie 
Dendropolis wystąpiło o wpisanie ul. Jana Pawła II z działką, na terenie której jest dziura, do rejestru 
zabytków. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zwrócił uwagę, że była niedawno zbiórka gabarytów, ale niektóre 
gabaryty zostały nieodebrane sprzed posesji (być może nie były zgłoszone). Zapytał czy jest 
możliwość, aby zmobilizować tych mieszkańców, żeby wystawione gabaryty przed świętami zabrali 
ponownie do siebie.  
Burmistrz Miasta poprosił o wskazanie adresów tych nieruchomości – UM postara się 
zainterweniować. 
 
Radna A. Olejniczak-Siara podziękowała za zamontowanie nowych lamp na ul. Warszawskiej. 
 
Radna M. Janus zapytała w imieniu mieszkańców, czy istnieje możliwość odbioru liści z posesji – 
chociaż po 10 worków teraz lub jesienią. 
Burmistrz Miasta powiedział, że to czy będzie odbiór na jesieni, będzie zależało od wyników 
przetargu. Teraz nie ma na to środków.  
 
Radna M. Janus poprosiła o naprawienie dziur na ul. Jaskółczej. 
Burmistrz Miasta obiecał zająć się tematem. 
 
Radna M. Janus poprosiła także o zamontowanie nowej tabliczki z nazwą ulicy przy skręcie od ul. 
Wróblej w ul. Jaskółczą (obecna jest nieczytelna). 
 
Radny J. Matłacz w imieniu mieszkańców ul. 11 Listopada poprosił o zasypanie dołka, który zrobił się 
po pracach remontowych odcinka na rogu ul. Bukowej i 11 Listopada. Po opadach zbiera się tam 
woda i zalewany jest chodnik, co uniemożliwia korzystanie z niego. 
 
Radny W. Sancewicz zapytał, czy do programu działań radnych wrócą dyżury przeznaczone na 
spotkania z mieszkańcami. 
Przewodniczący RM M. Gołąb powiedział, że kolejna sesja RM planowana jest już w formie 
stacjonarnej. Wznowione zostaną także dyżury radnych.  
 
X.  Wolne wnioski 
 
Z powodu braku zgłoszeń od mieszkańców do tego punktu sesji Przewodniczący RM M. Gołąb oddał 
głos Burmistrzowi Miasta A. Tusińskiemu, który przedstawił obszerną informację nt. działań 
prowadzonych na terenie miasta w kwestii pomocy Ukraińcom. Burmistrz udzielił także odpowiedzi na 
pytania radnych zadane na posiedzeniach komisji: 
- szacunkowo kwota, jaką Miasto w roku bieżącym będzie musiało zapłacić bankowi za środki miasta 
zdeponowane na koncie bankowym wyniesie około 35 tys. zł, 
- zmniejszenie kwoty subwencji oświatowej w tegorocznym budżecie o 107 tys. zł jest wynikiem 
wprowadzenia przez obecny rząd do algorytmu wyliczania subwencji oświatowej współczynnika 
zamożności gminy, przez co zamożniejsze gminy dostają mniejszą subwencję na uczniów.  
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XI.  Zamknięcie sesji 
 
Wobec braku innych wniosków o godz. 20.49 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował wszystkim 
za udział w obradach i zamknął XXXVII sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Miasto Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik na stronie internetowej miasta. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane w trakcie sesji. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w Biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na początku sesji odczytano i wyświetlono informację o ochronie danych osobowych. 
 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
         /-/            /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
WSA – Wojewódzki Sąd Administracyjny  

 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 

 
 
 
 
 


